
vv LENS JAARVERLAG VAN DE ALGEMEEN SECRETARIS 1975-1976  
 
Tijdens de op 23 Juni 1975 gehouden Algemene Vergadering werd het bestuur voor het seizoen 1975-76 in de volgende 
samenstelling gekozen:  
Hans v.d.Kleij   Voorzitter  
Gerard van den Steen  Secretaris  
Wil van der Wilk  Penningmeester  
Cees van Beek  commissaris  
 
Er bleef derhalve nog een vakature bestaan, waarvoor door de A.V. ook geen kandidaat kon worden aangewezen. Eind juli 
1975 kon in deze vakature worden voorzien, doordat Peter Riemen zich bereid verklaarde in het bestuur zitting te nemen.  
 
ALGEMEEN 
In de eerste plaats zag het bestuur zich voor de taak gesteld de financiële afwikkeling van de nieuwbouw tot een goed eind te 
brengen. De tegenslagen, waarover in het vorig jaarverslag werd gesproken, eisten extra financiële offers van de vereniging 
en daarom was het noodzaak, dat de onderhandelingen met de Gemeentelijke instanties over schadevergoeding zouden 
worden voortgezet. Als resultaat daarvan mochten wij eind januari 1976 een schadevergoeding van ca.f. 5.000,-- ontvangen.  
In het kader van de afsluiting van 5 jaar opbouwwerk zag begin augustus 1975 ons boekje "Stiet Uw club omhoog in de Vaart 
der Volkeren” het levenslicht. Deze uitgave mocht zich in een grote belangstelling verheugen en alom werd dit initiatief en de 
zeer fraaie uitvoering geprezen. Dit zal voor de samenstellers en voor die leden, die geheel belangeloos de cliché’s, het 
zetwerk en de lay-out verzorgden een grote voldoening zijn geweest.   
Het bestuur had zich bij de aanvang van het seizoen duidelijk tot taak gesteld een zeker evenwicht tot stand te brengen 
tussen het prestatie- en het rekreatievoetbal. Een moeilijke taak, waarbij zeker de medewerking van de leden onontbeerlijk is.  
Van de zijde van het bestuur kwamen enkele initiatieven, waaronder de instelling van een elftalavond. Bij de elftallen, die 
hiervan gebruik maakten, vielen deze avonden in goede smaak. Helaas wisten niet alle elftallen de weg naar ons klubgebouw 
te vinden. Ook de Kerstralley was een geslaagd festijn, terwijl de Nieuwjaarsborrel gelegenheid gaf eens ongedwongen onder 
elkaar te zijn.  
De KAKa, JUKO en SEKO hebben ook hun bijdragen geleverd aan de verhoging van de sfeer in onze vereniging. De zeer 
geslaagde St.Nicolaasmiddag, waar eindelijk de Sint weer eens langs kwam, de Klaverjasdrives, barbecue-avond, de zeer 
goed verzorgde toernooien, de medewerkersavond, de beatavonden, etc. waren evenzovele pogingen om buiten het 
voetballen om iets aan die sfeer te doen. Helaas moest ook nu weer worden gekonstateerd, dat het over het algemeen steeds 
dezelfde leden zijn, die aan dergelijke evenementen deelnemen en dat de leden, die het hoogste woord hebben over de 
slechte sfeer meestal verstek laten gaan. Niet onvermeld mag blijven, dat de JUKO dit seizoen alle junioren in de gelegenheid  
heeft gesteld deel te nemen aan een van de door Euro Sportring georganiseerde reizen naar het buitenland. Zo togen niet 
alleen een paar selectie-elftallen op reis. Ruim 100 junioren namen deel en konden op zo'n manier elkaar eens buiten het 
voetballen om leren kennen. 
Een belangrijk facet, dat sfeerbepalend is, is de aankleding van ons klubgebouw. De nieuwe geluidsinstallatie is er gekmen. 
Aan de inrichting werd de nodige aandacht besteed.Toch moet er nog wel het een en ander aan worden gedaan. Zo vraagt de 
zijzaal, dringend om nadere voorzieningen, ook het meubilair moet noodzakelijk worden vernieuwd.  
Een groep oudere leden heeft getracht een aparte klubavond in te voeren en iets aan de aankleding van de zijzaal te gaan 
doen. Na een enthousiast begin spatte dit initiatief al spoedig uiteen.  
De redaktie van de LENSrevue mocht zich verheugen (??) in de wekelijkse bijdragen van twee anonieme medewerkers, die 
op hun beurt trachtten wat afwisseling te brengen in de saaie opsomming van programma’s en opstellingen. Ook anderen 
leverden regelmatig hun bijdragen, zodat wij mogen stellen, dat ons klubblad de toets der kritiek best kon doorstaan.  
Het geheel overziende mogen wij ondanks alles toch wel stellen, dat er wat meer leven onder onze leden is gekomen, dat 
men meer besef heeft gekregen, dat er iets meer voor nodig is om een vereniging te laten draaien dan alleen maar een 
wedstrijdje te komen spelen. Dat het vooral de ,jongeren waren, die dat duidelijk hebben beseft, is een goede zaak. 
Onvermeld mag hier niet blijven, dat bijna alle spelers van ons eerste A-elftal zich buiten het voetballen om hebben 
verdienstelijk gemaakt in een of andere functie. Zij zijn het, waaruit wij in de toekomst ons kader moeten halen. Een fijn besef, 
dat wij zo'n stel leden onder ons midden hebben.  
De liquiditeitspositie van onze vereniging vergde gedurende het gehele seizoen de nodige aandacht van het bestuur. Enkele 
noodzakelijke grote onderhoudswerkzaamheden moesten gebeuren. In de keuken moest een dure voorzienig worden 
getroffen voor de bak- en braadgroep, omdat er anders niet meer in te werken was. De opbrengsten van het klubgebouw  
bleven achter bij de verwachtingen, maar nog erger was het sterk dalen van het bruto winstpercentage, hetgeen een gevolg 
was van het niet doorberekenen van de prijsverhogingen vanaf november 1975. Het ledental was in het begin van het seizoen 
sterk teruggelopen, zodat ook deze bron van inkomsten terugliep.  
Gelukkig bracht ook nu weer onze TOTO/LOTTO uitkomst. Het kan niet genoeg worden benadrukt, hoe belangrijk het werk 
van deze kommissie voor LENS is. Een vaste kern van medewerkers, van wie enkele al tien tot vijftien jaar er bij horen, doet 
wekelijks - en dat het hele jaar door - stilletjes hun zo belangrijke werk voor onze vereniging!  
Heel gewoon, zonder omhaal en het resultaat ziet onze penningmeester dan wel op de giro. Wij moeten wel beseffen, dat wij 
zonder deze bron van inkomsten niet zouden hebben bereikt, wat wij nu hebben. Een prachtige akkommodatie, waar wij trots 
op mogen zijn. Dank heren, namens de hele vereniging.  
Over het algemeen heeft het eigen beheer van het klubgebouw niet al te grote problemen opgeleverd. De bezetting achter de 
bar was meestal wel voldoende en de verzorging liep redelijk goed. Ook op de feestavonden was er steeds een goede 
bezetting, dankzij enkele losse krachten. Toch eist een dergelijk eigen beheer behoorlijk wat tijd van de leden, die met de 
organisatie zijn belast en ook een voortdurende zorg van het bestuur.   
Een feit, dat steeds meer aandacht vraagt, is het toenemende drankgebruik bij onze junioren. Er moest in dat verband nog wel 
eens regelend worden opgetreden, waarbij zelfs B-klassers betrokken waren. Er zal streng de hand moeten worden gehouden 
aan de regels, die in LENS zijn opgesteld met betrekking tot het verschaffen van sterke drank en bier aan de junioren. Een 



moeilijke opgave voor de barmedewerkers. Dat hierbij voor de JUKO en de leiders een belangrijke taak is weggelegd vindt het 
bestuur een vanzelfsprekende zaak.  
In de loop van het seizoen werd aan de medewerkers achter de bar een feestavondje aangeboden, dat geheel werd bekostigd 
uit de "fooienpot”. Hierover is nogal wat te doen geweest. Een deel van de leden is van mening, dat de hele vereniging van 
deze fooienpot moet meeprofiteren, een ander deel heeft een geheel tegenovergestelde mening.De uiteindelijke beslissing 
hierover ligt niet bij het bestuur, maar bij de Algemene Vergadering, hoewel het bestuur het we; fijn zou vinden, indien de 
opbrengst van deze fooienpot zou worden gebruikt om een aantal voorzieningen te treffen in de keuken, die toch nog wel 
noodzakelijk zijn. 
Zoals hierboven reeds aangehaald, zal er meer aandacht moeten worden besteed aan de voortdurende prijsstijgingen. Het is 
nu eenmaal zo, dat wij ook de inkomsten uit onze kantine nodig hebben om tot een sluitende begroting te kunnen komen.Het 
niet doorberekenen van de prijsverhogingen betekent een daling van de brutowinstmarge, zodat wij niet eens in staat waren 
de eveneens sterk stijgende koste, waaronder gas, licht en water, te kunnen opvangen.  
Aan het eind van het seizoen heeft het bestuur gevolg gegeven aan het voornemen, geuit op de A.V. van 24-6-1974 om het 
lidmaatschap van de NKS op te zeggen. De achter ons liggende jaren hebben duidelijk aangetoond, dat er voor een dergeIijke 
organisatie in deze tijd geen bestaansrecht meer bestaat. In feite heeft de NKS zich door de inaktiviteit zelf al opgeheven. 
Pogingen om wat aktie in deze organisatie te brengen mislukten steeds.  
Mocht U na het lezen van het bovenstaande zich afvragen of er bij LENS ook nog werd gevoetbald, dan kunt U gerust zijn. 
Bekijkt U daarvoor maar de uitgebreide verslagen van de secretarissen van de SEKO en JUKO. 
Wij willen ons hier beperken tot enkele punten. Bij de senioren mochten wij het 7e als kampioen huldigen. LENS 9 haalde de 
reis net niet, terwijl het 2e na een goede start later danig teleurstelde en de zo hoog nodige promotie naar de Reserve 2e 
klasse niet wist te bewerkstelligen. Het 5e en 10e eindigden onderaan, waarbij wij alle lof moeten toezwaaien aan het 10e, dat 
in de beslissingswedstrijd tegen ADO moest optornen tegen een elftal dat grotendeels uit A-spelers van ADO bestond. Lange 
tijd hield het 10e stand, maar moest door de betere conditie van de ADO-junioren het onderspit delven. Jammer voor dit elfltal, 
dat een voorbeeld was hoe prestatie en recreatie hand in hand kunnen gaan.  
Bij de junioren was het opvallend, dat de A-klassers zo goed voor de dag kwamen. A1 eindigde in de promotieafdeling door 
een beter doelgemiddelde bovenaan, maar moest in de beslissingswedstrijden in Monster zijn meerdere erkennen. A2 en A4 
werden met vlag en wimpel kampioen. Bij de B- en C-klassers kon alleen het 14e de ereplaats veroveren.  
Uiteraard vergden onze senioren en juniorenselecties een flink deel van de  aandacht van het bestuur. Vooral in de lange 
periode, dat ons eerste elftal in degradatiegevaar verkeerde, was extra begeleiding noodzakelijk. Juist in die periode moest 
worden beslist, of wij met de huidige trainer nog een seizoen moesten verder werken, of dat wij aan deze periode van 5 jaar 
die toch wel een sterk prestatief karakter had, een einde moesten maken. In onderling overleg werd in december besloten, dat 
LENS en Wim Anderiesen uit elkaar zouden gaan, zodoende een periode afsluitend, waarin LENS zich van 4e tot 1e klasser 
had opgewerkt. Een enorme prestatie, die onze 1e elftalspelers samen met Wim Anderiesen toch maar hebben geleverd.  
In de periode tot aan het eind van het seizoen heeft Wim Anderiesen getoond, dat hij een bekwaam trainer, een fijn mens en 
een goed LENSer was. Samen met zijn spelers, het bestuur en de trouwe supporters heeft hij op zijn eigen wijze LENS toch 
nog weer behouden voor de Eerste Klasse. 
De besprekingen met de nieuwe kandidaat-trainers werden reeds in een vroeg stadium begonnen. Het bestuur had zich bij de 
keuze ten doel gesteld een trainer, die bekwaam genoeg is om ons 1e elftal op een zo goed mogelijke plaats in de 1e klasse te 
laten eindigen, maar die daarnaast ook aan de verdere opbouw vanuit de jeugd moest zorgdragen. 
Vele kandidaten werden gewikt en gewogen en uiteindelijk te licht bevonden. In Martin van Vianen meent het bestuur de 
trainer te hebben gevonden, die aan de gestelde eisen voldoet. Zijn enthousiasme en kundigheid hebben op ons, in de korte 
periode dat wij hem nu meemaken, een zeer goede indruk achtergelaten, zodat wij met een gerust hart de toekomst tegemoet 
kunnen zien. 
Ook onze tweede trainer, Hans Zoet, ging ons verlaten en zocht het grotere werk op. Hij werd hoofdtrainer bij GDA. Het was 
jammer voor Hans, dat hij met ons A1 de promotie naar de regionale jeugd niet bereikte. Hans Zoet was een bekwaam trainer, 
die uit het goede materiaal, dat bij de A-klassers aanwezig was, een hecht team heeft gevormd.  
Ook onze derde trainer,Theo Hoefnagel, die de B- en C-klasseselesties onder zich had, heeft ook al LENS op het eind van het 
seizoen verlaten. Hij had het niet gemakkelijk, speciaal niet met de B-klassers. Dat hij met dit elftal vooral tegen het eind van 
het seizoen toch nog enkele goede resultaten heeft bereikt, strekt hem tot eer. Theo wensen wij bij zijn nieuwe vereniging alle 
succes toe.  
Het trainerscorps,dat volgend seizoen bij de selecties gaat trainen ziet er nu als volgt uit:  
Hoofdtrainer en trainer van de seniorenselectie en A-klassers: Martin van Vianen  
Trainer van de 2e senioren-selectie:     J.G.Janssen  
Trainer van de B- en C-selecties junioren    Hans Zoun  
Trainer overige senioren en A-klassers als vanouds   Cas Franke  
Wij willen nog even de moeilijke positie ter sprake brengen, waarin de SEKO dit seizoen heeft moeten werken. Bijna het hele 
jaar heeft deze kommissie moeten draaien op Joop van Wassem met assistentie van Aad Bogisch. Zijn arme hoofd heeft heel 
wat te verduren gehad, soms ten rechte, maar wie mag hem dit euvel duiden, maar dikwijls helemaal ten onrechte. Het is niet 
gemakkelijk om elke week weer tien elftallen kompleet binnen de lijnen te krijgen, vooral niet als selectie-elftallen met veel 
blessures, met schorsingen o.i.d. zitten. Vooral het vierde elftal was hier dikwijls het kind van de rekening van. Ook het 
scheidsrechtersprobleem was voor hem een voortdurende zorg, speciaal bij de lagere elftallen. De voorzitter heeft samen met 
de SEKO gedurende het seizoen enkele gesprekken met elftallen gehad, wat bij de lagere elftallen tot gevolg had, dat de 
spelers zelf voor scheidsrechter bij hun wedstrijden zouden zorgen. Een systeem, dat zeer goed heeft gewerkt en dat een 
hele zorg van de SEKO afnam.  
Waar gevoetbald wordt, vallen spaanders. Ook bij LENS waren er een aantal strafzaken. In de LENSrevue heeft ene POL 
gevist naar een vergelijking met vorige jaren. Welnu, hier is de plaats om dit punt op te klaren. In het seizoen 1974/75 werden 
12 junioren en 25 senioren door de KNVB bestraft, in het seizoen 1975/76 waren deze cijfers resp. 5 en 15. Wij vinden dit toch 
wel een kompliment aan het adres van onze spelers, zowel junioren als senioren. In deze tijd van spelverruwing gewoon een 
verademing om zoiets positiefs voor het nageslacht te kunnen vastleggen.  
 



LEDENTAL 
Een vergelijking van het ledental aan het begin van de seizoenen 1975/76 en 1976/77 leert ons, dat er een stabilisatie is 
ingetreden. De grote terugval na het eind van het seizoen 1974/75 kon tot staan worden gebracht en het is verheugend, dat 
het aantal pupillen en welpen, waarbij nu ook de miniwelpen zijn gekomen, weer hoger is. Van deze aanwas moeten wij het 
als vereniging toch hebben.  
Nog steeds is er geen eind gekomen aan de grote volksverhuizing, die zich elk jaar in de maand mei voltrekt. Ook LENS heeft 
zijn tol weer moeten betalen. 24 leden vertrokken naar andere verenigingen, waarvan er 8 weer na een jaar naar hun oude 
vereniging teruggingen. Van andere verenigingen kwamen naar ons toe 22 spelers, waarvan er 4 het oude honk weer 
opzochten.  
Het wordt tijd, dat de KNVB aan dit euvel een halt gaat toeroepen, hoewel wij moeten toegeven, dat de oplossing van dit 
probleem niet gemakkelijk is. Er zal drastisch moeten worden ingegrepen willen wij niet in het amateurvoetbal ten onder gaan 
aan dit walgelijke verschijnsel. Hierbij komt nog, dat de mogelijkheid om een eenmaal verleende overschrijving nog tot aan het 
begin van de kompetitie te laten intrekken, de problemen voor de verenigingen nog groter maakt.  
  

sen. junA  junB  JunC  pups  welp.  minwelp.  n.s.  totaal  
1975-76 178  68  61  57  59  32  ---  72  527  
1976-77 195  37  54  47  62  29  16   83  523  
 
In dit seizoen bestond de A-klasse voor het laatst uit 1e, 2e en 3e jaars A.  
 
SLOTBESCHOUWING  
Het aangekondigde aftreden van onze voorzitter aan het eind van het seizoen 1975-76 heeft als een zwaard van Damocles 
boven de overige bestuursleden gehangen. Reeds in een vroeg stadium werd begonnen om een geschikte opvolger voor hem 
te vinden. In publikaties in de LENSrevue werd de vereniging opgewekt naarstig te zoeken naar een geschikte kandidaat. 
Beide pogingen hebben tot nu toe schipbreuk geleden. Vele kandidaten werden gepolst maar niemand was bereid of in staat 
de opengevallen plaats in te nemen, zodat wij in de vergadering van 28 juni j.l. niets anders konden voorstellen dan dat de 
overige bestuursleden, waarvan C.v.Beek te kennen had gegeven ook te willen stoppen, de lopende zaken af te wikkelen en 
naarstig naar een nieuwe bestuursformatie te blijven zoeken. Een wel trieste zaak voor de overige bestuursleden, die steeds 
maar weer de kous op de kop kregen bij hun pogingen een nieuw bestuur te vormen.  
In de loop van het seizoen heeft het bestuur er zich over beraden of het toch niet beter zou zijn het bestuur weer uit te breiden 
tot 7 of 9 leden. In de huidige situatie betekent het uitvallen van een bestuurslid, door welke omstandigheden dan ook, een 
zware belasting voor de 4 overgeblevenen. Bovendien vergt het besturen van een vereniging van de grootte van LENS een 
groot, soms te groot aantal uren. Een verdere uitsplitsing van de taken over meerdere bestuursleden acht het bestuur een 
dwingende noodzaak. Het kan tevens een verbetering van de kommunikatie tussen bestuur, de kommissies en ook de leden 
bevorderen.  
Het bestuur is bovendien van mening, dat het waarschijnlijk niet zo moeilijk zal blijken te zijn om voor een uitgebreider bestuur 
geschikte kandidaten te vinden, omdat in een dergelijk bestuur dan weer leden van bepaalde kommissies zouden kunnen 
worden opgenomen. Dit onderwerp is in de Algemene Vergadering van 28 Juni 1976 ter tafel gebracht en het Bestuur heeft 
machtiging gevraagd en verkregen om in deze geest een nieuw bestuur te formeren. Dit Moet duidelijk als een proefneming 
worden beschouwd, omdat het voor een definitieve uitbreiding noodzakelijk is eerst de statuten te wijzigen.  
LENS heeft weer een seizoen gedraaid met ups en downs, dankzij de medewerking van vele leden, niet-leden en ouders. Bij 
elkaar toch nog het respectabele aantal van zo'n 90 personen, die het mogelijk hebben gemaakt in vele vrije uren onze leden, 
van miniwelp tot de oudste veteraan hun wedstrijden te laten spelen en te trainen, maar daarnaast ook aan andere 
aktiviteiten, die eigenlijk niets met voetballen te maken hebben, te kunnen deelnemen.  
 
Gerard van den Steen,  
secretaris.  
 
JAARVERSLAG VAN  DE SECRETARIS VAN DE SENIORENKOMMlSSlE 1975-76.  
De Seko begon het seizoen 1975-76  in de volgende samenstelling:  
J.J.van Wassem, secretaris, en  
A. Bogisch. 
Begrijpelijk was dat deze onderbezetting een grote handicap was en veel moeilijkheden opleverde op organisatorisch en 
ander gebied, hetgeen nog werd verergerd door de soms geringe medewerking van de leden.  
Ook dit jaar de meeste uitbreiding van spelers in de top of  sub top (overgangs-junioren en nieuwe spelers), wat onder meer 
betekent, dat een aantal HVB-elftallen in rangorde een klasse lager moest gaan spelen. De overgrote meerderheid heeft dit, 
zij het niet juichend, geaksepteerd. De overblijvende minderheid bezorgde de meeste "hoofdpijn".  
Wij namen aan de kompetitie deel met 13 elftallen,waarvan 3 in de KNVB en 10 in de HVB. De kompetitiestart was niet zoals 
wij dat hadden gehoopt. De steeds langer wordende vakanties waren de oorzaak, dat de eerste 5 kompetitiedagen het aantal 
afschrijvingen tussen de 22 en 28 lag. Gedurende het verdere verloop van het seizoen vielen er vele ups en weinig downs te 
bespeuren. Slechts één elftal kon de kampioensvlag hijsen en 2 elftallen waren tot degradatie gedoemd.  
Over het 1e, 2e en 3e elftal kunnen wij kort zijn, omdat wij als Seko geen directe bemoeienis hebben met deze elftallen. De 
resultaten zullen U allen wel bekend zijn. Hieronder volgt een kort overzicht van de overige elftallen.  
4e Is ondanks alle moeilijkheden, die er waren, keurig in de bovenste helft geëindigd. Door blessures in de selectiegroep 

en kommunikatiestoornissen tussen ons en de trainers werd dit elftal de dupe. Waarschijnlijk daardoor is ook het 
percentage afschrijvingen vrij hoog. In de loop van het seizoen hadden we met het bestuur en dit elftal een 
bespreking, waarbij afspraken gemaakt zijn, die opheldering hebben gegeven.  

5e  Mede door de gelijke omstandigheden als bij het 4e is ook dit elftal gedupeerd. Helaas zaten er in dit elftal enige 
spelers wiens mentaliteit niet bewonderenswaardig is. De spelers, die de juiste mentaliteit wel hadden, hebben zich 



volledig ingezet, echter tevergeefs. Zij moesten met 1 punt verschil het hoofd buigen. Wie met ons van van de laatste 
wedstrijden getuige waren, zal het met ons eens zijn, dat hier een andere positie gerechtvaardigd was.  

6e  Van dit elftal verwachtten wij zeer goede resultaten. Dit team draaide lekker en gaf geen problemen, hoewel wij wel 
menig keer met de aanvoerder in de clinch hebben gelegen.  

7e  De jonge veteranen. Zij hebben gedaan, wat wij eigenlijk vorig jaar al verwachtten, n.l. het kampioenschap in de wacht 
slepen. Zoals gewoonlijk, zijn deze elftallen probleemloos; weinig of geen afschrijvingen en blessures. De sfeer was 
prima.  

8e  Dit elftal van over het algemeen jonge spelers heeft vrij lang de race om de bovenste plaats volgehouden.Toen er 
eenmaal geen kans meer was, viel dit elftal geteisterd door bedankjes en afschrijvingen, uiteen. Jammer. 

9e  Het worrdt eentonig. Ook dit elftal speelde tot op het laatst mee voor de bovenste plaats. Op de laatste wedstrijddag 
viel pas de beslissing.  

10e  De 2e degradant. Vorig seizoen kampioensgegadigde. Dit elftal is achtervolgd door ernstige blessures en ziekte's, 
terwijl 2 spelers het net op het kritiekste moment lieten afweten. De stemming in deze groep is ondanks de tegenslag 
bijzonder goed geweest en intern zijn er al besprekingen geweest voor plannen om de schade te herstellen, wat o.i. 
best zal lukken.  

11e  Ook voor dit elftal verliep de kompetitie vrijwel probleemloos. Hoewel het steeds in de bovenste helft verkeerde, is er 
geen kans geweest voor de bovenste plaats. Met deze uitspraak zal de aanvoerder het wel niet eens zijn.  

12e  Dit verslag dreigt clichéachtig te worden.Ook het 12e speelde tot op bet laatst mee voor do bovenste plaats.De routine 
van de tegenstander gaf de doorslag. Komend seizoen dan maar. We rekenen erop.  

13e  Was het in het verleden zo, dat het laatste elftal altijd het kind van de rekening was en meestal inkompleet binnen de 
lijnen kwam, het afgelopen seizoen hebben wij dat weten te voorkomen, dankzij de goede opkomst. Veel werd er niet 
gewonnen. Wel lekker gevoetbald.  

Zoals he. wel bekend zal zijn, is dit onze zwanenzang. De huidige Seko heeft gemeend te moeten stoppen.Menigmaal hebben 
wij misgeslagen. Wees ervan overtuigd, dat wij ons best deden. Alles in Uw belang en tot meerdere glorie van LENS.   
Wij danken ieder op wie wij een beroep deden en die ons geholpen heeft de zaak draaiende te houden.  
Tenslotte wensen wij onze opvolgers enige belangrijke dingen toe, n.l. een jobsgeduld, een olifantenhuid, veel wijsheid en 
bovenal paranormale kwaliteiten.  
Namens de SEKO,  
J.J.van Wassem, secretaris.  
 
JAARVERSLAG TOTO EN LOTTOKOMMISSIE 1975-76. 
In het algemeen mogen wij echt wel stellen, dat wij tevreden zijn met het resultaat over het afgelopen seizoen. De feiten 
wijzen er echter op, dat het in de toekomst steeds moeilijker zal worden het huidige peil te handhaven.  
Het nieuwe van de Lotto is er zo onderhand af en het is al waarneembaar, dat trouwe cliënten afvallen. Bovendien wordt de 
konkurrentie met andere verenigingen steeds groter en moet er soms met grote inspaning gestreden worden voor het behoud 
van de inleveradressen. Nieuwe initiatieven zullen beslist noodzakelijk zijn.  
Het merendeel van de totomedewerkers draait al jaren mede en hoewel wij best initiatieven zouden willen ontplooien, zit dit 
voor hen er niet meer in, gezien hun eigen maatschappelijke positie.  
Degenen, die in deze kommissie zitten, kunnen eigenlijk niet meer zoveel tijd voor Lotto/Toto vrijmaken, doch gezien hun 
grote verbondenheid met LENS, blijven zij voor zover mogelijk hun beste krachten hieraan geven, daar een daling in de omzet 
financieel voor LENS niet zo  gelukkig zou uitvallen.  
Een nieuw groot aantal medewerkers (niet alleen om formulieren op te halen) met nieuwe ideeën en veel werklust zou LENS 
een nog grotere omzet en winst kunnen brengen.  
 
Jos Jager  
 
JAARVERSLAG JUNIOREN KOMMISSIE 1975-76 
De Juniorenkommissie bestond in het seizoen 1975-76 uit de heren:  
J.C.Hop   (secretaris) 
R. Becker   (A-klassers) 
W. Kouwenhoven (B-klassers) 
A. de Pagter  (pupillen en welpen) 
De PUWEKO werd gevormd door: 
A.de Pagter 
P. Perreyn en  
L. Koning.  
De Juko/Puweko starrttedit seizoen oorspronkelijk met 15 elftallen, maar tijdens de oefenperiode bleek reeds, dat 5 C-eftallen 
geen haalbare kaart was, dus werd de kompetitie begonnen met 14 elftallen, n.I. 5 A, 6 B en 4 C-elftallen, waarvan 1 A-elftal 
op zondag speelde. Met opzet werd een A-elftal op zondag ingedeeld om die Aklassers, die tijdens het seizoen op zaterdag 
gingen werken, toch in de gelegenheid te stellen in een A-elftal te blijven voetballen.   
Evenals de Juko begon ook de Puweko het seizoen met: minder elftallen dan het voorgaande seizoen. Bij de junioren waren 
dit 3 elftallen en bij de Puweko 3 welpen elftallen minder. In de loop van het seizoen werd nog een derde welpenelftal 
ingedeeld, vnl. bestaande uit mini-voetballers, zodat de Puweko de kompetitie eindigde met 5 pupillen en 3.welpenelftallen.  
Zowel de Juko als de Puweko had de beschikking over: 

• Een vaste groep leiders 

• A-klassers en jonge senioren voor het fluiten van pupillen- en welpenwedstrijden  

• Enkele senioren, die de niet geselekteerde junioren trainden,  

• leden en dames, die de woensdagmiddagklub verzorgden  

• ouders, die voor het vervoer van spelers zorgden bij uitwedstrijden en toernooien 



• een grote groep KNVB-scheidsrechters, die de vriendschappelijke wedstrijden floten.  
Namens mijn medekommissieleden dank ik dan ook al deze medewerkers, die het hunne hebben bijgedragen om het onze 
jeugd zoveel mogelijk naar de zin te maken.  
TRAININGEN 
De trainingen (2x per week) werden het afgelopen seizoen verzotgd door:  
J. Zoet  A-klassers 
Th. Hoefnagel  B-klassers 
J. Zoun  pupillen  
A. ’s-Gravendijk welpen  
Evenals voorgaande jaren werden ook dit seizoen de selectietrainingen zeer goed bezocht.  
Ook aan de niet-geselecteerden is aandacht besteed en zij werden in de gelegenheid gesteld 1x per week te trainen:  
De A-klassers onder leiding van C .Franke en  
De B- en C-klassers onder leiding van A.Bauman en J.Meuleman.  
In tegenstelling tot het vorige seizoen werd de training voor de B- n C-klassers bijzonder goed bezocht. 
De pupillen en welpen konden deelnemen aan de woensdagmiddagklub en kregen daar hun voetballessen van Ton 
Hoefnagel, Joop Meuleman en enkele assistenten. Bij regenachtig weer, dat dit seizoen gelukkig maar weinig spelbreker was, 
stond het klubgebouw tot hun beschikking. Daar werden zij bezig gehouden met spelletjes, etc. Evenals vorig jaar waren ook 
nu weer mevr. Nel van der Hoek en nog enkele moeders aanwezig om deze groep te kunnen voorzien van eten en drinken. 
Dames en heren, namens de Juko en Puweko hartelijk bedankt voor uw spontane medewerking, welke het ons mogelijk 
maakte, al deze trainingen en bijeenkomsten te kunnen houden. 
KOMPETITIE 
Door het bijzonder goede weer waren er dit seizoen zeer weinig afkeuringen, zodat vrijwel alle elftallen een volledige 
kompetitie konden afwerken. Het ene elftal met meer, het andere met minder succes. 
Twee kampioenen telden wij onder onze elftallen, n.l. A2 en A4, waarvoor nogmaals onze felicitaties.  
LENS A1 kende deze kompetitie vele vreugdevolle uren, maar de teleurstelling was in de eindstrijd des te groter. Een van de 
laatste kompetitiewedstrijden was n.l. uit tegen Monster geheel tegen de verwachtingen in werd deze wedstrijd verloren. Een 
veel sterker LENS wist geen doelpunten te maken en door een enkel foutje ging LENS met 1-0 ten onder. LENS was op dat 
moment geen kampioenskandidaat meer, want het stond in punten achter op Monster. Een gejuich ging de volgende zaterdag 
op, toen werd vernomen dat ook Monster een misstap had begaan door te verliezen van DHC. Hierdoor eindigden drie klubs 
met eenzelfde aantal punten met LENSals favoriet in de nakompetitie. Helaas kwam LENS niet verder dan de wedstrijd tegen 
Monster. Al na 5 minuten stond LENS met 1-0 voor, maar verloor uiteindelijk met 4-1. Zoals het vorig seizoen RKAVV, ging  
nu Monster met de bloemen naar huis.  
LENS A2 werd in de afdeling A6 ongeslagen kampioen en verspeelde slechts 1 punt in de uitwedstrijd tegen alweer Monster. 
LENS A3 kon lang bij de koploper blijven, maar door de laatste 3 wedstrijden te verliezen, eindigden de jongens van Flumans 
op de 3e plaats.  
LENS A4 onze 2e kampioen had slechts 1 konkurrent. DEVJO wist lang langszij te blijven, doch in de eindsprint verspeelde 
het punten, zodat de laatste wedstrijd DEVJO-LENS slechts een formaliteit werd.  
LENS A5 had uit 17 wdstrijden 19 punten gehaald. Er werden echter 2 punten in mindering gebracht wegens het niet 
opkomen bij de uitwedstrijd tegen Vredenburch. Een 5e plaats was het resultaat.  
LENS B1 heeft een moeilijke kompetitie achter de rug en wist van de 19 gespeelde wedstrijden er slechts 4 te winnen en 3 
gelijk te spelen. Het eindigde dan ook op de voorlaatste plaats.  
LENS B2 wist met 13 punten uit 18 wedstrijden 1 plaats hoger te noteren dan B1 en eindigde op de 3e plaats van onderen. 
LENS B3 behaalde ook al geen gunstig resultaat en ook zij moesten genoegen nemen met de op 1 na laatste plaats.  
LENS B4 was goed voor een 6e plaats, terwijl B5 op de onderste plaats eindigde.  
Gezien de resultaten van onze B-klassers, kan men konkluderen, dat er weinig voetbaltalent zit onder deze leeftijdsgroep, wat 
impliceert, dat dit in de toekomst eveneens merkbaar zal zijn bij de A-klassers.  
Rest nog de C-klassers, waar in tegenstelling tot de B-klassers betere resultaten bereikt zijn. Zo bereikte C1 in deze sterke 
afdeling met 20 punten uit 18 wedstrijden toch een 4e  plaats achter Rijswijk, DHC en ADO.  
LENS C2 deed niet onder en bereikte een 4e plaats.  
C4 was de pechvogel van het seizoen. Met een beetje medewerking van andere verenigingen hadden zij een goede kans 
gehad kampioen te worden. Wat was namelijk het probleeml: LENS was zelf uitgespeeld en had 18-28; Rijswijk 15-24; Quick 
16-24 en RAS 17-23. Op verzoek van LENS en Rijswijk werd aan Quick en RAS gevraagd om de nog resterende wedstrijden 
tegen Rijswijk te spelen, echtcr zonder resultaat. Zowel Quick als RAS toonden geen enkele interesse om de wedstrijden nog 
te spelen, zodat een uiteindelijke kampioen hier niet aangewezen kon worden.  
PUPILLEN EN WELPEN 
Evenals vorige seizoenen werden ook nu weer geen uitslagen door de KNVB bekend gemaakt, zodat er weinig valt te 
vertellen over de eindresultaten.  
Nog steeds staat bij de KNVB het speelse element voorop, terwijl deze instantie er wel terdege van op de hoogte is, dat door 
de verenigingen ook reeds bij de pupillen en welpen geselecteerd wordt met als doel resultaat. waarom dan voor deze 
jongens geen standenlijsten? Ook zij zijn erg benieuwd naar de resultaten, die zij in de kompetitie bereikt hebben. 
MINI-WELPEN  
Een nieuwe leeftijdsgroep voetbalenthousiasten is steeds meer in opkomst, n.l. die in de leeftijd van 6 tot 8 jaar, de zgn. "mini-
welpen". Alhoewel de KNVB deze groep jongens nog niet erkent, worden zij door veel verenigingen met open armen 
ontvangen. Er zijn klubs, die reeds meer dan 20 mini's in hun midden hebben. Uit konkurrentie-overwegingen werd de Juko 
onder druk gezet door het bestuur ook deze mini's in de gelederen op te nemen. Al spoedig had de Puweco 8 mini's en de 
LENS-famlilie kon tijdens het seizoen enkele keren op zondag kennis maken met dit minivoetbal.  
Daar dit minivoetbal nog in de "kinderschoenen” staat en er nog geen vastomlijnd programma was, werden deze jongens als 
noodoplossing ingedeeld in een welpenelftal. Wil LENS doorgaan met dit voetbal, dan zal men voor deze groep toch 
deskundige leiders(sters) moeten aantrekken, die deze jongens op verantwoorde wijze bezig kunnen houden, waarbij het 
spelelement op de 1e plaats komt en het voetballen als de komische noot.  



Een onderlinge kompetitie met andere verenigingen zie ik beslist niet zitten. Het moeten winnen zal anders weer het devies 
worden, althans zeker bij de leiders. Daar heeft deze leeftijdsgroep beslist nog geen behoefte aan. Zij willen nog tijdens de 
wedstrijd aan de lijn een praatje maken met hun vader of moeder; of van een teamgenoot de bal afpakken, etc.  
TOERNOOIEN  
De toernooikommissie bestond dit seizoen uit de heren  
W. Kouwenhoven,  
A.de Pagter en  
C.v.d.Hulst. 
Zij;hadden tot taak de LENS-toernooien te organiseren en hebben beslist loon naar werken gekregen in de vorm van  
uitzonderlijk geslalagrde toernooien onder ideale weersomstandigheden.  
Toppers waren het Utopia toernooi op 1e Paasdag en op Koninginnedag het B1-, C1- en P1 toernooi, waar LENS de 
v.d.Veldetrofee veroverde op UDO.  
De toernooikommissie had voor elk LENSelftal, uitgezonderd A3 tot A5, een eigen toernooi georganiseerd, zodat zij vele uren 
van voorbereiding hebben gemaakt en dagen in touw waren tijdens de toernooien op 18 april voor A1 en A2; 30 april voor B1, 
C1 en P1; 1 mei voor 12, 13 en 14 en W1, W2 en W3; 8 mei voor Lens 7 en 8, P2 en P3; 15 mei voor 9 en 10, P4 en P5.  
Namens de toernooikommissie dank ik alle LENSleden, die hun medewerking verleenden tijdens de toernooien.  
Een bijzonder groot aantal uitnodigingen van andere verenigingen voor toernooien werd door ondergetekende behandeld. Uit 
de vele verzoeken werd een keuze gemaakt om zoveel mogelijk alle elftallen een een gelijk aantal toernooien te geven. Over 
het algemeen zijn wij hier aardig in geslaagd door andere elftallen dan de gevraagde naar de diverse toernooien te sturen.Zo 
heeft A2 enkele toernooien overgenomen van A1 en met succes, want bij Wilhelmus werd de wisselbeker in ontvangst 
genomen.  
Ook verzoeken van verre o.a. Arnhem en Valkenswaard kwamen binnen, doch werden vanwege de hoge reiskosten 
afgewezen. In totaal werden 47 toernooien aangenomen en 24 afgewezen.   
Tijdens de winterstop werd door ons met 3B, 3C en 5 P-W-elftallen deelgenomen aan het KNVB zaalvoetbaltoernooi. Ook 
werd tijdens deze periode op uitnodiging nog zaalvoetbal gespeeld tegen RKSVM en VCS. Bovendien was LENS gedurende 
enkele avonden deelnemer aan het Spoorwijk quiz-toernooi. O.I.v. mevr.v.d.Hoek wist ons quizteam voor de 2e maal de 1e  
prijs te behalen en bleef de Escampbokaal wederom in ons bezit.  
De resultaten, behaald op de diverse toernooien zijn te bewonderen in onze goed gevulde prijzenkasten.  
BUlTENLANDSE REIZEN  
Evenals het vorig seizoen werd ook nu weer voorgesteld met een groep spelers naar het buitenland te gaan. En met succes, 
want waren er vorig jaar 57 deelnemers, dit jaar steeg dit aantal tot 90. Tijdens de Paasdagen verbleven 2 B-elftallen en LENS 
14 in Bad Segeberg en tijdens de Pinksteren 2 C- en 1 pupillenelftal in Bad Homberg. Moest vorig jaar het reisgeld in één keer 
op tafel komen, nu had de Juko de mogelijkheid geopend om dit gespreid te doen, van welke gelegenheid vele deelnemers 
dankbaar gebruik hebben gemaakt.  
Na twee jaren ervaring is gebleken, dat de buitenlandse reizen het meest succes opleveren, wanneer men te gast is bij een 
vereniging. Dit jaar had men echter gekozen voor een jeugdherberg, wat wel minder geld kostte, maar ook zijn bezwaren 
meebracht. Buiten de persoonlijke klachten, die er altijd wel zullen zijn, waren de algemene klachten: het eten en het 
verblijfsprogramma. Voor het ene elftal was het programma goed en voor het andere minder goed, of slecht, ondanks de 
gemaakte afspraken met ER0S.  
C1 had een bijzonder goed programma door de deelname aan een 2 daags toernooi bij Frankfurt Oberrath. Op dit 
internationaal toernooi kwamen zij zelfs als winnaar uit de bus. De werkelijk_gegronde klachten zijn kenbaar gemaakt bij Euro 
Sportring, waarvan helaas het antwoord nog niet binnen is.  
Resumerend kunnen wij echter stellen, dat buitenlandse reizen wederom geslaagd zijn, dankzij het improviserend optreden 
van de leiders.  
Een uitwisselingsprogamma lijkt mij in de toekomst het meest interessant. Dit zal echter een enorme tijd van voorbereiding 
vergen, maar wel de moeite waard.  
VERGADERINGEN 
De Juko-Puweko-leden kwamen dit seizoen wekelijks bijeen op de maandagavond. In januari werd door enkele Jukoleden 
een voorlichtingsavond van Euro-Sportring bijgewoond in het clubgebouw van ADO. Op maandag 15 maart gaf de Juko acte 
de présence bij VCS, waar een regiovergadering van jeugdcommissies plaatsvond. Organisator van deze avond was de 
KNVB. Punten van discussies waren:  

• het wederom invoeren van verlaagde doellatten  

• het herhaaldelijk niet opkomen van scheidsrechters zonder bericht van verhindering.  

• publicatie van uitslagen en standen pupillen en welpen.  
Op maandag 26 april heeft ondergetekende met de juniorensecretarissen van Monster en DHC een vergadering van de KNVB 
bijgewoond. Dit ter vaststelling van het progamma voor de nakompetitie van A1.  
ALGEMEEN 
De Puweko heeft a!gelopen seizoen uitstekend gedraaid en kreeg de steun van practisch de gehele A-selectie voor het fluiten 
van pupillen- en welpenwedstrijden. Ondanks dikwijls het vroege uur  op zaterdagmorgen was iedereen steeds tijdig 
aanwezig.  
De Juko draaide redelijk goed. Door het huwelijk van C.v.d.HuIst kreeg W. Kouwenhoven er nog een taak, bij en was het 
grootste gedeelte van dit seizoen ook nog belast met de afschrijvingen van de C-klassers. De heer R. Becker had de zorg  
over de A-klassers en het materiaal. Zijn beheer over het materiaal was soms te fanatiek, dit tot ergernis van de Juko-
Puwekoleden, maar tot grote vreugde van qe penningmeester.  
Tot slot dank ik mijn medecommissieleden voor de prettige samenwerking en het vele werk waartoe ieder zijn steen of 
steentje heeft bijgedragen. De Juko bedankt ook het bestuur voor de vele uurtjes, die zij beschikbaar stelde om de op dat 
moment gerezen problemen al dan niet tot een bevredigende oplossing te brengen.  
Aan het eind van het seizoen 1975-76 gaf ondergetekende na 7 jaar Jukolid te zijn geweest te kennen met dit werk te willen 
stoppen. Ook de andere Juko/Puwekoleden, uitgezonderd P.Perreyn, zullen het komende seizoen niet meer in deze 



kommissies vertegenwoordigd zijn. Zij allen gaven echter te kennen een andere functie in de vereniging te ambiëren. 
Persoonlijk.wens ik mijn opvolger Paul v.d.Steen veel succes toe.  
Rijswijk,   
Namens de Juniorenkommissie, 
J.C. Hop, secretaris.  
  
VERSLAG F.K.O. 1975-76.  
Het F.K.O. heeft zich inzicht verschaft in de financiële administratie van de vereniging over het seizoen 1975-76. Op enige 
ondergeschikte punten zijn wijzigingen aangebracht in de resultatenrekening. Hoewel uit onderstaande toelichting blijkt, dat 
het F.K.O. ten aanzien van het te voeren beleid enige kanttekeningen plaatst, zijn ten aanzien van het financieel beheer geen 
redenen gekonstateerd onze goedkeuring daaraan te onthouden. Wij stellen de Algemene Vergadering dan ook voor de 
penningmeester décharge te verlenen voor het financieel beheer over het verenigingsjaar 1975-76.  
Ongetwijfeld zal het bestuur in haar toelichting op de exploitatierekening en de balans nader ingaan op enkele aspekten 
daarvan. Van onze zijde vestigen wij de aandacht op een verschijnsel, dat vooral in de kosten van de exploitatie van het 
klubgebouw en van de terreinen, doch ook bij andere posten een belangrijke rol speelt. Dit betreft de zeer hoge kosten van 
uitbesteed werk voor onderhoud; kosten, die in het verleden veelal door zelfwerkzaamheid werden voorkomen. Een 
aanzienlijk deel van het hoge exploitatietekort is daarvan een rechtstreeks gevolg. Een andere oorzaak van het te geringe 
exploitatieresultaat van het klubgebouw moet worden gezocht in het niet doorvoeren van een aantal verhogingen  
van de inkoopprijs, speciaal gedurende het laatste kwartaal. Aanzienlijke prijsverhogingen zullen noodzakelijk zijn om het 
gewenste resultaat te bereiken. Gelukkig kan worden gekonstateerd, dat de "tekorten" in het klubgebouw niet verontrustend 
zijn.  
F.K.O.  
 
TOELICHTING OP HET FINANCIEEL OVERZICHT  
Een exploitatietekort van f. 10.595,-- is een droef resultaat, zelfs al was een tekort van f. 7.320,-- begroot.  
Dergelijke exploitatieverliezen zijn niet lang acceptabel, reden waarom het noodzakelijk zal zijn binnen enkele maanden een 
beleidsplan op langere termijn uit te werken. Niet alleen brengen deze tekorten ons in liquiditeitsproblemen, ook het gewicht, 
dat de toto/lotto aan de batenzijde heeft, maken de normale verenigingshuishouding onevenwichtig en daardoor kwetsbaar. 
Gelukkig heeft buiten de toto/lotto ook de exploitatie van het klubgebouw onze liquiditeit uit de grootste problemen gehouden. 
Een strenge kostenbewaking, maatregelen, die de inkomsten verhogen en een gekontinueerde stop op investeringen zijn het 
devies voor de naaste toekomst. In deze toekomst zullen ook in de loop van het seizoen prijsaanpassingen in het klubgebouw 
moeten worden doorgevoerd, teneinde noodzakelijke brutomarge van 55% te bereiken.  
De dank van het bestuur gaat uit naar allen, die hun steen(tjes) hebben bijgedragen om de gelden te verwerven en de 
administratie hiervan hebben geregeld en gekontroleerd.  
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